
Protokół Nr 14/08 
 

z posiedzenia komisji rewizyjnej 
dnia 23stycznia 2008 r. 

odbytego w sali konferencyjnej urzędu nr 201 
 

 
Rozpoczęcie posiedzenia godz. 800 

                                                                                       Zakończenie posiedzenia godz. 1000  
 
 
Posiedzenie komisji otworzył i prowadził Przewodniczący Komisji Bronisław Jurec , 
który powitał wszystkich obecnych na posiedzeniu . 
W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji zgodnie z listą obecności stanowiącą  
załącznik  do protokołu oraz wójt gminy i zastępca . 
Na podstawie listy obecności przewodniczący komisji stwierdził quorum przy którym  
komisja moŜe obradować i podejmować prawomocne decyzje . 
O terminie posiedzenia członkowie komisji zostali powiadomieni pisemnie , 
otrzymuj ąc materiały .  
Porządek posiedzenia komisja przyjęła w brzmieniu jak niŜej :  
1.Zatwierdzenie porządku obrad  
2.Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji  
3.Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję , która odbędzie się 25 stycznia 2008 r. 
   Opinia komisji na sesję  
4.Ocena realizacji uchwał Rady Gminy za 2007 rok  
5.Sprawy róŜne  
6.Zamknięcie posiedzenia komisji  
Ad.1 
Jak wyŜej  
Ad.2 
Protokół N 13/07 z poprzedniego posiedzenia komisji został przyjęty przez komisję 
jednogłośnie  bez odczytywania . 
Ad.3 
Przewodniczący komisji odczytał projekty uchwał , komisja je przeanalizowała , 
uzyskując odpowiedzi lub wyjaśnienia na zadawane pytania bądź uwagi , a następnie 
te projekty zaopiniowała jak niŜej :  
- projekt uchwały Nr XIV/81/08 w sprawie zwołania zebrania wiejskiego  
Wójt Gminy omawiaj ąc projekt uchwały poinformował ,Ŝe w obu przypadkach sołtysi 
sami złoŜyli rezygnację z pełnienia funkcji sołtysa , jedna z rezygnacji uzaleŜniona 
była tym ,iŜ sołtys otrzymuje rentę strukturaln ą i nie moŜe mieć dodatkowego 
dochodu  ,  a jest inkasentem i ma zawartą umowę na pobór podatku .  
Radny Lutyński – zgłaszając swoje spostrzeŜenie  powiedział  ,Ŝe sołtys który jest 
powołany uchwałą rady na inkasenta nie powinien mieć umowy . 
Komisja w/w projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie . 
- projekt uchwały Nr XIV/82/08 w sprawie zmiany uchwały dotyczącej regulaminu 
 utrzymania czystości i porządku na terenie gminy Stargard Szczeciński   
Wójt Gminy – poinformował ,Ŝe wytłuszczonym drukiem w projekcie uchwały są 
naniesione zmiany proponowane przez komisje , wójt zapoznał członków komisji z 
propozycjami dwóch pozostałych komisji co do tego projektu uchwały , dyskutowano 
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 nad propozycjami odnośnie częstotliwości wywozu , wspomniano o znacznym 
wzroście cen za wywóz nieczystości . 
Radny Lutyński odnosząc się do tego projektu uchwały zapytał się czy zapis w § 9 ust. 
1 pkt 1   gdzie mówi się „ wył ącznie dla rodzin jedno i dwuosobowych „  , nie  jest 
zapisem o nierównym traktowaniu rodzin , czy taki zapis nie moŜe być uchylony przez 
nadzór i poprosił o opinię radcy w tej kwestii . 
W trakcie dyskusji radny Luty ński  zaproponował , aby w § 3 ust.1 pkt 1 lit d po 
słowie „ odpady „ dodać słowo „ tylko „ . 
Wójt Gminy odnosząc się do częstotliwości wywozu nieczystości w ciągu miesiąca , 
gdzie jedna z propozycji to z częstotliwością  – nie mniejszą niŜ jeden raz w miesiącu –, 
powiedział , iŜ  będzie to próbą np. na jeden rok , ale  będzie  cały czas pod kontrolą 
bieŜącą , złapana osoby będą karane . 
Radny Lutyński – powiedział ,Ŝe w pierwszej kolejności to naleŜy wyegzekwować 
pojemnik na śmieci od wszystkich mieszkańców .  
Komisja opiniuj ąc pozytywnie w/w projekt uchwały , a odnosząc się do częstotliwości 
wywozu, opowiedziała się dwoma głosami za dwukrotnym wywozem w miesiącu , i 
jednym głosie przy częstotliwości nie mniejszej niŜ jeden raz w miesiącu .    
- projekt uchwały Nr XIV/83/08 w sprawie uchwalenia „ Strategii Rozwoju Społeczno-
Gospodarczego Gminy Stargard Szczeciński na lata 2007-2020”  
Radny Lutyński odnosząc się do  zapisu nowo wprowadzonego – budowa Gminnej 
Biblioteki Publicznej -  zapytał się gdzie się   planuje budowę  .  
Wójt Gminy – wyja śnił ,iŜ planuje się budowę Gminnej Biblioteki Publicznej w 
miejscowości Kl ępino i ta  biblioteka m.in. będzie zaopatrywać biblioteki filialne na 
terenie gminy . 
Radny Lutyński – powiedział ,Ŝe wykreślono zapis  - budowa Gminnego Domu 
Kultury – a wpisano Gminnej Biblioteki Publicznej i   zdaniem radnego  zapis  
dotyczący   Gminnego Domu Kultury jest bardziej wskazany . 
Zastępca wójta wyjaśnił ,Ŝe podczas omawiania zmian do Strategii , wprowadzenie 
tego zapisu jest niezbędne do pozyskiwania  środków , tak samo będzie w przypadku  
jeŜeli wprowadzi się zapis odnośnie Gminnego Domu Kultury . 
Wobec powyŜszego komisja jednogłośnie  w formie wniosku zgłosiła propozycję 
dopisania do Strategii Rozwoju Społeczno-Gospodarczego Gminy Stargard 
Szczeciński na lata 2007-2020” w : 
PRIORYTECIE II C ( str.66 )  
Podjąć działania w kierunku poprawy stanu technicznego infrastruktury kulturalnej  
W opisie kierunków działań :  
- utworzenie Gminnego Domu Kultury . 
Radny Lutyński – zapytał się o nowo  dopisany zapis – stworzyć warunki do rozwoju 
budownictwa socjalnego – zdaniem radnego warunki mieszkaniowe w gminie są 
uregulowane .  
Wójt Gminy – odpowiedział ,Ŝe taki zapis musi być , poniewaŜ są w gminie osoby , 
które wymagają takich mieszkań .  
Komisja w/w projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie , uwzględniając w/w wniosek. 
 -projekt uchwały Nr XIV/84/08  w sprawie przystąpienia  do zmiany miejscowego  
  planu zagospodarowania przestrzennego w obrębie Klępino 
Wójt Gminy – wyja śnił ,Ŝe  zmianę przeprowadza się w związku z zamiarem 
zabudowy tego terenu przez wnioskodawcę, czego ta osoba nie zrobiła kiedy był 
uchwalany plan miejscowy tej miejscowości  . Jest uchwalone Studium i naleŜało cały 
teren ująć jako teren zabudowy mieszkaniowej . 
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Radny Lutyński – odnosząc się do tego projektu uchwały powiedział ,Ŝe plan 
miejscowy na tą miejscowość był uchwalany około 4 lat temu i ten Pan miał taką 
moŜliwość , aby dokonać tej zmiany i dalej stwierdził ,Ŝe są takie miejscowości , które 
by były wdzięczne za takie zmiany .  
Wójt Gminy – wyja śnił ,Ŝe są zaplanowane środki w budŜecie na ten cel  i zostaną 
dokładnie  wyliczone na ile starczy nam pieniędzy , ponadto planuje się  jeszcze m. 
Grzędzice , śarowo i Witkowo , jeŜeli nie starczy środków  to trzeba będzie  
zrezygnować z jednej miejscowości i to chyba będzie Witkowo  , bo tam moŜna  
wydawać  decyzje o warunkach zabudowy. 
Wójt dodatkowo poinformował , iŜ odrzucenie wniosku musi być w formie uchwały .  
Komisja w/w projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie .  
- projekt uchwały Nr XIV/85/08 w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego  
  planu zagospodarowania przestrzennego w obrębie Święte  - komisja zaopiniowała 
pozytywnie , 
- projekt uchwały Nr XIV/86/08 w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego  
  planu zagospodarowania przestrzennego w obrębie Strachocin  
Wnioskodawca zobowiązał się do przygotowania we własnym zakresie dokumentacji 
planistycznej zmiany. 
Komisja w/w projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie .  
- projekt uchwały Nr XIV/87/08 w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego  
  planu zagospodarowania przestrzennego w obrębie Koszewko   
Komisja w/w projekt zaopiniowała pozytywnie .  
- projekt uchwały Nr XIV/88/08 w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego w obrębie  Klępino – komisja zaopiniowała 
pozytywnie , 
- projekt uchwały Nr XIV/89/08 w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego w obrębie Strachocin – komisja zaopiniowała 
pozytywnie , 
- projekt uchwały Nr XIV/90/08 w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w obrębie Sowno – komisja 
zaopiniowała pozytywnie , 
- projekt uchwały Nr XIV/91/08 w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w obrębie Święte – komisja 
zaopiniowała pozytywnie , 
- projekt uchwały Nr XIV/92/08 w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w obrębie Strachocin – komisja 
zaopiniowała pozytywnie . 
Radny Lutyński – zapytał się jakie to będą koszty i jest za tym aby zmiany były 
dokonywane wg określonego programu . 
Wójt Gminy – przypomniał  o przyj ętej zasadzie ,Ŝe  wybiera się te  miejscowości z 
terenu gminy do sporządzenia planów  , z  których najwięcej zostało  złoŜonych 
wniosków przez mieszkańców i teŜ są to miejscowości leŜące blisko Stargardu . 
Ponadto wójt uwaŜa ,Ŝe naleŜało dokonać tych zmian poniewaŜ obowiązuje tam 
uchwalony plan miejscowy , a były to tzw. małe „pryszcze „, a dzięki temu zrobiona 
będzie całość  . Koszty zostaną wyliczone .  
Dyskutowano równieŜ o opłacie planistycznej , która pobierana jest  zgodnie z 
obowiązującymi przepisami . 
Radny Lutyński powiedział ,Ŝe ma swoje wątpliwości . 
Ad.4 
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Przewodniczący komisji omówił informację dotyczącą realizacji uchwal Rady Gminy 
podjętych w 2007 roku . 
Radny Lutyński – zapytał się o ośrodek zdrowia w Sownie i zawartej umowie 
dzierŜawy z lekarzem . 
Zastępca Wójta wyjaśnił ,Ŝe  dzierŜawca złoŜył podanie o rozwiązanie umowy 
dzierŜawy z dniem 1 stycznia 2008 r. Liczba osób objętych opieką w tym ośrodku 
wynosiła 220 i lekarz nie będzie świadczył usług medycznych .  
Komisja przyj ęła do w/w tematu następującą opinię :  
Komisja Rewizyjna przyjęła informacj ę i pozytywnie zaopiniowała realizację uchwał 
Rady Gminy za rok 2007  nie wnosząc uwag .  
Informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu .  
Ad.5  
Ad.6 
Wobec wyczerpania porządku Przewodniczący Komisji Bronisław Jurec podziękował 
wszystkim za udział i zamknął posiedzenie .  
 
 
Protokołowała :                                                                        Przewodniczący Komisji  
Z. Stoczkowska                                                                              Bronisław Jurec  
Data sporządzenia :                                                                  Data podpisania :  
2008.01.23                                                                                 2008. ……………. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


